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اخبار کوتاه از فوتبال

ســرمربی اســبق تیم ملی فوتبال ایران دیروز در تــازه ترین اظهارات خود 
    گلایه هایــش را صراحتا به زبان  آورد و صریــح و صحیح نقدهایش را بیان کرد. 

گزیده ای از صحبت های مایلی کهن در ادامه می آید:
* در پرســپولیس شاهد حضور افرادی به عنوان مدیر هستیم که حتی با ورزش 
و مدیریت ورزشی بیگانه هستند. سؤال من این است چرا یک بار پرسپولیس را 
برای مدیریت به من نمی دهند. من که 33 ســال است در ورزش حضور دارم و 

مدیریت ورزشی کرده ام. 
* افشــین پیروانی مدیر ورزشی تیم ملی می گوید تیم ملی امکانات و خودروی 
VIP ندارد. آقای پیروانی زمانی که من ســرمربی تیم ملی بودم تیم ملی ما در 
هتل 10 ســتاره خوابگاه نصرت اقامت داشــت که در هــر اتاق آن 8-9 بازیکن 

می خوابیدند. ما در زمین تمرین گلف تمرین می کردیم. 
* آقای مدیر تیم ملی زمین کمپ تیم های ملی مناسب نیست؟ ولی ما در زمین 
گلف تمرین می کردیم. تیم ملی ما زمانی که اکثر کشــورهای دنیا اعلام کردند 
به خاطر ویروس ابولا به کشور آفریقای جنوبی سفر نکنید در این کشور اردو زد 
و در فیلم هایی که موجود اســت تیم ملــی در زمینی تمرین می کرد که به درد 

گاوچرانی می خورد.
* آقای کی روش که دو ســه ماهی اســت در ایران حضور نــدارد و بعد هم که 
می آید یقه همه را می گیرد. می گویند باید به او احترام گذاشت. احترام دو طرفه 
اســت مگر قبل از مسابقات مقدماتی جام جهانی که تیم ملی به مشکل خورده 
بود ما در تمرینات تیم ملی حاضر نشــدیم اما احترامی ندیدیم. مگر کی روش به 
هموطن من امید نمازی بی احترامی نکرد و گفت عباس آقا تدارکاتچی تیم ملی 
هم می تواند کار او را انجام دهد. خب من هم می گویم عباس آقا می توانست تیم 

ملی ما را در جام جهانی در گروه 4 تیمی چهارم کند نه پنجم.
* اگر یک مربی ایرانی به جای کی روش بود و با ترکمنســتان مساوی می کردیم 
بیچاره اش می کردند. کی روش حقوق می گیرد که در ایران باشد حتی اگر بیکار 
هم باشــد موظف است در کشور ما حضور داشــته باشد. البته مشکل او نیست 
مشــکل کسانی هســتند که با او برخوردی نمی کنند. اکنون می گفتند مکزیک 
او را می خواهد. می دانید مکزیک به ســرمربی تیم ملی اش 200 هزار دلار بیشتر 

نمی دهد نه 2 و نیم میلیون یورو.
* حالا که آقای کفاشیان می گوید کی روش با ایران در تماس است پس چرا برای 
مسابقات به ایران بیاید کی روش می تواند بدون حضور فیزیکی تیم ملی را هدایت 
کنــد و برای بازی های تیم ملی هم به ایران نیاید. وقتی هم حضور فیزیکی دارد 

که می گوید من را گروگان گرفته اند.

آغاز مسابقات قرآنی 
خانواده شهدا و ایثارگران در مشهد

همزمان با سالروز میلاد خجسته حضرت معصومه)س( 
بیست و هفتمین مرحله کشوری مسابقات قرآن کریم 
ویژه همسران و فرزندان شهدا و ایثارگران یکشنبه در 

رواق دارالهدایه حرم مطهر رضوی آغاز شد.
به گزارش ایرنا از مشهد، در این مراسم مدیرکل هنری بنیاد 
شــهید و امور ایثارگران گفت: این دوره از مسابقات که در دو 
رشته حفظ و قرائت قرآن کریم در بخش مردان و با حضور بیش 
از 200 نفر از جامعه ایثارگری سراسر کشور آغاز شده است تا 
28 مرداد ماه ادامه دارد. حسینعلی بیات افزود: رقابت های قرآنی 
بخش بانوان نیز با حضور 100 بانوی قرآنی از جامعه ایثارگری 

کشور از 29 تا 31 مرداد ماه در مشهد برگزار خواهد شد.
وی اظهار کرد: شــرکت کنندگان در این دوره از رقابت ها 
برگزیدگان بخش اســتانی بیست و هفتمین دوره از مسابقات 
سراسری قرآن شاهد و ایثارگر هستند که توسط اداره بنیاد شهید 

و امور ایثارگران 31 استان کشور معرفی شده اند.
قطع ۳ هزار اصله درخت ۳0 ساله 

در وردآورد
وردآورد- خبرنگار کیهان:

بالغ بر 45 هزار مترمربع از فضای سبز منطقه 21 تهران 
طی 6ماه گذشته نابود شد.

به دنبال این اقدام 3 هزار اصله درخت با قدمت بالای 30 سال 
قطع و اراضی مذکور پس از دیوارکشــی به ارتفاع حدود سه و نیم 

متر محصور شد.
براساس این گزارش، این اراضی که در تملک شهرداری تهران 
است 30 ســال پیش توسط سازمان بوستانها و فضای سبز تهران 
درختکاری شده بود و گفته می شود که با قطع درختان قرار است 

در آن که شامل 4 پلاک است ساخت و ساز انجام شود.
به گزارش خبرنگار کیهان، بازگیر مدیرکل حفاظت محیط زیست 
تهران در فروردین ماه سال جاری در نامه ای به شهردار سابق منطقه 
21 واقع در وردآورد با اشاره به قطع درختان این اراضی و دیوارکشی 
منطقه از وی خواسته بود از تغییر کاربری زمین مورد نظر خودداری 
کند. این در حالی است که علی محمد مختاری مدیرعامل سازمان 
بوستانها و فضای سبز شهر تهران رای کمیسیون ماده هفت را که 
در فروردین ماه سال جاری تنها برای یک پلاک از 4 پلاک تصرف 

شده صادر شده بود را جهت اجرا به شهرداری منطقه ابلاغ کرد.
در این ابلاغیه آمده اســت که 5 برابر خسارت ریالی وارده به 
فضای سبز باید به حساب سازمان بوستانها واریز و چهار برابر درختان 
قطع شده در محل، درخت کاشته شود اما تاکنون هیچ نشانه ای از 
اجرای این رأی در محل مذکور مشاهده نشده است و پیگیری های 
خبرنگار کیهان از مســئولان شــهرداری منطقه 21 درباره نحوه 
اجرای این رای تاکنون به نتیجه ای نرســیده است.  اینکه چرا و به 
چه علت در مکاتبات انجام شده، و حکم صادره از سوی کمیسیون 
ماده، هفت فقط به یک پلاک از چهار پلاک که یک چهارم از کل 
مســاحت زمین ها و فضای سبز نابوده شده اشاره شده سوالی است 
که در پیگیریهای انجام گرفته پاســخی به آن داده نشــد! آخرین 
اخبار رســیده در چند روز گذشته حکایت از آن دارد که ادارات و 
سازمان های ذی ربط پیگیریهای خود را برای سه پلاک پنهان مانده 
که شــامل سه چهارم از کل زمین است و بیشترین تخریب فضای 

سبز نیز در آن قسمت صورت گرفته را آغاز کرده اند.
بــه گفته منابع آگاه، در  حال حاضر مجوز احداث شــش هزار 
مترمربع سوله صنعتی در زمین های مذکور صادر شده است. طبق 
نظر کارشناسان قیمت پایه یک متر مربع از این زمین ها یک میلیون 

تومان اعلام شده است.
مجوز دیوارکشــی این اراضی از ســوی معاونت شهرســازی 

شهرداری صادر و توسط بخش خصوصی دیوارکشی شده است.

دوخت 9 پرده از مخمل نفیس کاشان 
برای حرم حضرت ابوالفضل)ع(

مسئول ستاد بازسازی عتبات عالیات خراسان رضوی گفت: 
دوخت 9 پرده از مخمل نفیس کاشان برای حرم قمر بنی هاشم 

در کاشمر درحال انجام است.
به گزارش خبرگزاری فارس از مشــهد، جعفر دهنوی در جلسه 
کارگروه تخصصی زنان و خانواده خراسان رضوی که در محل استانداری 
برگزار شد، با اشاره به اقدامات بانوان در ستاد بازسازی عتبات عالیات 
استان، اظهار داشت: دوخت 9 پرده از مخمل نفیس کاشان برای حرم 
قمر بنی هاشم در کاشمر در حال انجام است که هر پرده 5/5 گرم طلا 
و 780 گــرم نگین عقیق و فیروزه دارد. وی افزود: دوخت این پرده ها 
با مشارکت روزانه 12 نفر از بانوان کاشمری انجام می شود که دوخت 
هر پرده نیز 2 میلیون و 170 هزار تومان هزینه دارد. وی از ترمیم  و 
دوجداره کردن پرچم گنبد حضرت اباعبدالله)ع( خبر داد و افزود: این کار 
نیز یک میلیون و 750 هزار تومان هزینه دارد که در حال انجام است.
برگزاری جشن های زیرسایه خورشید 

در ۳۱ استان و ۲۲ کشور
سرپرست سازمان خدمات مشاوره ای جوانان و پژوهش های 
اجتماعی آســتان قدس رضوی از آغاز دهه جشن های زیرسایه 
خورشید در 250 شهر از 31 استان کشور و در 50 شهر از 22 کشور 

جهان توسط کاروان های رضوی همزمان با دهه کرامت خبر داد.
علی اکبر عصارنیا در گفت وگو با خبرنگار ایرنا افزود: کشورهایی از 
جمله لبنان، اندونزی، عراق، افغانستان، نیجریه، مالزی، تایلند، روسیه، 
پاکســتان، هند، ایالات کالیفرنیا آمریکا و برخی کشــورهای اروپایی 
میزبان جشن های زیر سایه خورشید هستند. وی گفت: 300 تشکل 
مدیریت کاروان های رضوی را برای برگزاری جشــن های دهه کرامت 
بر عهده دارند و در مجموع 192 خادم حرم مطهر رضوی و 45 مبلغ 
مذهبی اعضای کاروان ها را تشکیل می دهند. سرپرست سازمان خدمات 
مشاوره ای جوانان و پژوهش های اجتماعی آستان قدس رضوی افزود: 
هر کاروان متشکل از چهار خادم و یک مبلغ مذهبی است که به همراه 
پرچم متبرک آستان قدس رضوی به شهرهای مختلف در داخل و خارج 
از کشور رفته و میهمان مردم آن شهر برای برگزاری جشن های دهه 
کرامت می شوند. وی ادامه داد: همزمان با ولادت حضرت معصومه)س( 
جشن های مردمی زیر سایه خورشید با حضور نخستین کاروان تبلیغی 
رضوی از شهر مقدس قم آغاز شد. عصارنیا گفت: نخستین کاروان زیر 
سایه خورشــید از 24 مرداد به مدت چهار روز در قم حضور یافته و 
به دیدار مراجع عظام تقلید و مسئولین در آن استان رفتند. وی بیان 
کرد: کاروان های زیر سایه خورشید تا پایان دهه کرامت در 31 استان 
و 22 کشور با همکاری تشکل های مردمی به ویژه جوانان جشن های 

زیر سایه خورشید را برگزار می کنند.
از یکم تا یازدهم ذی القعده برابر با 25 مرداد تا چهارم شــهریور 
ماه، سالروز ولادت حضرت فاطمه معصومه)س( تا میلاد امام رضا)ع( 

دهه کرامت نامیده شده است.

حمایت کمیته فنی پرسپولیس از مربی کروات
جلسه کمیته فنی پرسپولیس با حضور برانکو برگزار شد. صبح امروز اعضای 
کمیته فنی پرســپولیس متشــکل از علی اکبر طاهری، حسین عبدی و جعفر 
کاشانی جلسه ای را با حضور برانکو ایوانکوویچ و همین طور دستیارش مصطفی 
قنبرپور برگزار کردند تا درباره نتایج ضعیف پرســپولیس در هفته های گذشته 
بحث و تبادل نظر کنند. در این جلسه برانکو ایوانکوویچ با پخش صحنه هایی از 
بازی های پرســپولیس، نقاط ضعف و قوت تیمش را به اعضای کمیته فنی نشان 
داد. او همچنین درباره اشتباهات داوری نیز صحبت کرد. همچنین در این جلسه 

علی اکبر طاهری قول حمایت همه جانبه را به برانکو ایوانکوویچ داد.
منصوریان یک سال دیگر از استقلال دورتر شد

علیرضا منصوریان قراردادش را با باشگاه نفت تهران تا پایان فصل آینده تمدید 
کرد. صبح دیروز نشســت مشــترکی بین مسئولان باشــگاه نفت تهران و علیرضا 
منصوریان برگزار شــد که تمدید قرار داد سرمربی زردپوشان پایتخت یکی از نتایج 
این نشســت بود.منصور قنبرزاده، مدیرعامل باشــگاه نفت تهران، در خصوص این 
نشســت گفت: در این نشست و در راســتای سیاست های مدون باشگاه نفت تهران 
که یکی از اصول اصلی آن ثبات در باشــگاه و تیم است و همچنین نتایج درخشان 
منصوریان با تیم نفت در لیگ برتر، جام حذفی و لیگ قهرمانان آسیا، قرارداد علیرضا 
منصوریان با باشــگاه نفت که دوساله بود در قالب یک الحاقیه به سه سال ارتقا پیدا 

کرد که بر این اساس قرار داد سرمربی تیم تا پایان فصل 95-96 تمدید شد.
آسیب دیدگی کار دست دو پرسپولیسی داد

میزان آسیب دیدگی وحید حیدریه و لوکا ماریچ با انجام MRI مشخص شد 
و بر این اساس عنوان می شود که وحید حیدریه از هفته ششم و ماریچ احتمالا از 
جام حذفی در اختیار کادر فنی خواهند بود. وحید حیدریه به دلیل خطای شدید 
بازیکن سپاهان از ناحیه مچ پا دچار پاره گی رباط شده است و انتظار می رود این 
بازیکن از بازی با سایپا در هفته ششم بازی ها در 23 شهریور در اختیار کادر فنی 
قرار گیرد.همچنین تصویربرداری انجام شده در مورد لوکا ماریچ آسیب دیدگی در 
ناحیه عضله دو قلوی پا را نشان داد. زمان مورد نیاز برای بهبود این آسیب دیدگی 
نیز حدود دو هفته است و در صورت تحقق این امر پیش بینی می شود او در جام 

حذفی در اختیار کادر فنی قرار بگیرد.
جلسه استقلالی ها برای فرار از خطر کسر امتیاز

مســئولان اســتقلال قصد دارند با ارائه مستندات به فیفا از خطر کسر امتیاز 
فرار کنند. جلســه دیروز  هیئت مدیره استقلال در حالی برگزار شد که علی اصغر 
مانوسی فر مسئول امور بین الملل استقلال به درخواست اعضای هیئت مدیره حضور 
داشت تا گزارش کاملی در مورد بدهی به 6-5 بازیکن خارجی ارائه دهد. سخنگوی 
باشــگاه استقلال با اعلام این خبر گفت: با توجه به پرونده هایی که در مورد بدهی 
به بازیکنان خارجی وجود دارد، جلســه فوری با حضور مانوسی فر برگزار کردیم و 

قرار شد مستندات مان را به فیفا ارائه کرده تا در خطر کسر امتیاز قرار نگیریم.
برگزاری مراسم قرعه کشی جام شهدا 

مراســم قرعه کشــی جام شــهدا با حضور نمایندگان 4 تیم پرســپولیس، 
تراکتورسازی، راه آهن و ذوب آهن برگزار شد. مراسم قرعه کشی جام شهدا دیروز 
با حضور نمایندگان 4 تیم پرسپولیس، تراکتورسازی، راه آهن و ذوب آهن برگزار 
شد که بر این اساس در دور اول پرسپولیس با راه آهن 8 شهریور و تراکتورسازی 
با ذوب آهن 9 شهریور و 11 شهریور دیدار رده بندی و سیزدهم نیز فینال برگزار 
می شود.جام شهدا از 8 تا 13 شهریور ماه در ورزشگاه تختی تهران یا دستگردی 

برگزار خواهد شد.همچنین دیدار فینال در ورزشگاه آزادی برگزار می شود.
دعوت از ساحلی بازان ایران به جام بین قاره ای 

رئیس دپارتمان فوتبال ســاحلی از دعوت تیم ملی فوتبال ساحلی به جام 
بین قاره ای 2015 امارات خبر داد. شهریاری درخصوص بازی های پیش رو تیم 
ملی فوتبال ســاحلی گفت: هفته گذشــته دعوتنامه ای از طرف سازمان جهانی 
دریافت کردیم که در آن ضمن تشــکر از فعالیت های ایران در این زمینه از تیم 
ملی فوتبال ساحلی ایران در مسابقات جام بین قاره ای جهان که اواسط آبان ماه 

برگزار می شود، دعوت شد تا در این مسابقات حضور داشته باشد .
کامرانی فر عضو  جدیدکمیته داوران

حســن کامرانی فر به پیشــنهاد رئیس کمیته داوران و تایید هیئت رئیسه 
فدراسیون به عضویت کمیته داوران درآمد. کمیته داوران تا پیش از این  6 عضو 
داشــت که دیروز عضو هفتم این کمیته بطور رســمی معرفی شد. این درحالی 
اســت که هدایت ممبینی و مســعود مرادی دو عضو کمیته داوران در رسانه ها 
اعلام کرده اند دیگر با کمیته داوران همکاری نمی کنند و اگر این دو استعفایشان 
را بطور رسمی به فدراسیون ارائه کنند کمیته داوران باید دو عضو دیگر به جای 

آن ها انتخاب کند.

خواندنی از ورزش ایران

سرویس ورزشی-
وزیــر ورزش و جوانان معتقد اســت که حضور 
غیرمتخصص ها به ورزش آسیب زده و وزارت ورزش و 
جوانان در این راستا قرار است به زودی لایحه »سازمان 
نظــام تخصصی ورزش« را به مجلس بفرســتد تا این 

دغدغه ها کمتر شود.
طی دوره های مختلف افرادی سکان دار هدایت بخش هایی 
از ورزش ایران شدند که تجربه کافی در این عرصه را نداشتند 
و یا به واسطه داشــتن لابی های قوی و یا سرمایه، خود را به 

ورزش ایران تحمیل کردند.
البته در معدود مواردی افرادی که از جنس ورزش نبودند 
نیــز حضوری موفق آمیــز در این عرصه داشــتند، اما حضور 
مدیران غیرمتخصص در ورزش آن قدر به این عرصه لطمه زده 
که شکی برای کسی باقی نمانده که ورزش باید به متخصصان 
واگذار شــود. این اتفاقات در نهایت وزارت ورزش و جوانان را 
بر آن داشت تا به فکر تحول اساسی برای جلوگیری از حضور 
افرادی در مدیریت ورزش کند که فاقد تجربه، توانایی و البته 

تخصص لازم هستند.
محمود گــودرزی وزیــر ورزش و جوانــان درتازه ترین 
صحبت های خود بر لزوم حضور افراد توانمند در عرصه ورزش 
تاکید کرد و گفت: باید زمینــه ای را فراهم کنیم که مدیران 
متخصــص و توان مند کــه خود در بدنــه ورزش بوده اند و یا 
شناخت بالایی از این حوزه دارند،  به ورزش ایران کمک کنند.

وزیر ورزش و جوانان بار دیگر تاکید کرد

حدیث دشت عشقمدیران متخصص و توانمند به ورزش کمک کنند

به یاد سردار شهید » باقر طباطبایی نژاد«
همیشهتابعومطیعفرمانولایتفقیهباشید

سردار شــهید »باقر طباطبایی نژاد« سال 1341 در 
تهران در خانواده اي روحاني متولد شد. از طرف پدر و مادر 
مرحومش هر دو از علما و فضلاي بنام منطقه اردستان و 
زواره مي باشند. با صداي اولین گلوله هاي دشمن بعثي و 
ضدانقلاب کوردل، آن بزرگــوار )که یک ماه پیش از این 
حادثه، به عضویت ســپاه در آمده بود( همراه با عده اي از 

دلاور مردان سپاه عازم کردستان شدند تا به وظیفه خود عمل نموده و کردستان 
مظلوم را از لوث وجود یاغیان پلید، پاک ســازند. سید باقر  در 5 مرداد 1367 در 
حالــي که با هم رزمانش عازم عمق خاک عراق بود در کمین بعثیان ملحد افتادند 
و پس از نبردي ســخت به درجه رفیع شهادت نایل آمد و در جوار حق ماوا گزید. 
بخشی از دل نوشته شــهید »طباطبایي نژاد«: لحظه اي غفلت نکنید که دشمنان 
اســلام در کمینند. همیشه تابع و مطیع فرمان ولایت فقیه باشید تا از لغزش ها و 
ضربات و لطمات مصون بمانید.....واي بر ما اگر این نعمت الهي )جمهوري اسلامي( 

را شکرگزار نبوده و لیاقت استقرار حکومت جهاني اسلام را نیابیم.
او ادامه داد: برای آنکه بتوانیم هرچه بیشتر از حضور افراد 
متخصص و کارآمد در ورزش ایران بهره ببریم لایحه »سازمان 
نظام تخصصی ورزش« را به زودی به مجلس می فرســتیم و 

امیدواریم این لایحه مورد تصویب مجلس قرار گیرد.
گــودرزی با بیان اینکه علاقه سیاســیون برای حضور در 
عرصه ورزش گاهی ســبب به وجود آمدن مشــکلات جدی 
شــده،  اظهار کرد: گاهی سیاســیون از ورزش برای رسیدن 
اهــداف خود بهره می بردند و از آن اســتفاده ابزاری می کنند 

که این امر مشکلات بسیاری برای ورزش به وجود آورده است. 
با به تصویب رســیدن این لایحه  می توانیم در چارچوب های 

مشخصی شاهد حضور مدیران متخصص ورزشی باشیم.
وزیر ورزش و جوانان خاطرنشان کرد: البته گاهی در مورد 
اینکه برخی افراد می توانند آورده ای نظیر سرمایه برای ورزش 
ایران داشته باشند نیز مطرح می شود که ما معتقدیم باید این 
کمک ها بازهم در چارچوب باشد و سبب لطمه به ورزش نشود. 

البته گاهی حتی این آورده ها نیز نتوانســته برای ورزش ایران 
مفید باشد. او در پاسخ به این سوال که آیا ممکن است لایحه 
»سازمان نظام تخصصی ورزش« برای تصویب و اجرایی شدن 
با مخالفت هایی همراه شــود، گفت: در دولت مخالفتی با این 
لایحه وجود نــدارد و اگر مخالفت احتمالی هم در این زمینه 
وجود داشته باشد در مجلس صورت می پذیرد. البته امیدوارم 
نمایندگان مجلس با این لایحه موافقت کنند و آن را به عنوان 

قانون تصویب کنند.
تاکید دوباره بر استفاده از صاحب نظران

این برای چندمین بار اســت که وزیــر ورزش و جوانان 
بــه اســتفاده از مدیران متخصــص در ورزش تاکید می کند. 
گودرزی چندی قبــل هم در گفت و گویی اظهار داشــت: ما 
از ســرمایه های بخش خصوصی برای توسعه ورزش استقبال 
می کنیم اما معتقدیم مدیریت ورزش را باید به پیشکســوتان 
و صاحب نظران سپرد. افراد صاحب نظر و پیشکسوت می توانند 
بــه صورت تخصصی به امور ورزشــی بپردازند و این بخش را 
به خوبی اداره کنند.  وی همچنین تاکید داشــت: گروه های 
مختلفی علاقمند ورود به عرصه ورزش هستند. البته نگاه این 
افراد به ورزش توسعه ای اســت اما نباید جمعیت آنان آنقدر 
زیاد شــود که به اصطلاح صاحب خانه را از خانه بیرون کنند. 
به همین دلیل، این وزارتخانه نگاهی ویژه به پیشکســوتان و 

صاحب نظران ورزشی خواهد داشت.

 تیم والیبال پیکان با شکست تیم پالودار قزاقستان به عنوان سرگروه گام به مرحله پلی آف مسابقات قهرمانی 
باشگاه های آسیا صعود کرد.

تیم والیبال پیکان ایران در آخرین مسابقه خود در مرحله دوم جام باشگاه های آسیا عصر دیروز  برابر پالودار، نماینده قزاقستان 
قرار گرفت و با نتیجه 3 بر یک حریف خود را شکست داد تا به عنوان سرگروه به دیدار پلی آف صعود کند.ترکیب پیکان در ست 
اول امیرحسینی، رضا قرا، حمزه زرینی، پوریا فیاضی، مصطفی شریفات و سعید مصطفی وند بود که این ست با نتیجه 25 - 22 به 
سود تیم قزاقستان به پایان رسید. با شروع ست دوم پیمان اکبری دست به تعویض در ترکیب تیم خود زد و فرهاد سال افزون، رضا 
صفایی، علیرضا نصراصفهانی، حمزه زرینی، مسعود غلامی، سعید مصطفی وند را به زمین فرستاد. تیم پیکان توانست ست های دوم، 
سوم و چهارم حریف قزاقستانی خود را  با نتایج )25-15(، )25-20( و )25-11( شکست دهد و به عنوان سرگروه به دیدارهای  

پلی آف صعود کند. تیم ها امروز استراحت می کنند و بازی ها مجدداً از فردا )چهارشنبه( از سر گرفته می شود.

صعود پیکان به پلی آف والیبال قهرمانی باشگاه های آسیا

بررسیمجددمصوبهمجلسدربارهحقپخشتلویزیونیفوتبال
مســئولان فدراســیون فوتبال با رئیس مجمع 
تشــخیص مصلحت نظام جلســه ای را داشتند که 
مهم ترین موضوع آن طرح و بررســی مجدد مصوبه 
مجلس شورای اسلامی درباره حق پخش تلویزیونی در 

این مجمع بود.
مجلس شورای اسلامی در ارتباط با پرداخت حق پخش 
تلویزیونی رقابت های فوتبال مصوبه ای داشت که این موضوع 
از ســوی سازمان صداوسیما در دستور کار قرار گیرد اما پس 
از ارجاع این مصوبه به مجمع تشخیص مصلحت نظام با این 
مسئله مخالفت شــد تا این مصوبه غیرقانونی تلقی شود. به 
همین دلیل مسئولان فدراســیون فوتبال که شامل اعضای 
هیئت رئیســه این فدراســیون بودند، در نبود اســلامیان، 
نایب رئیس اول فدراســیون فوتبال و غلامرضا بهروان، یکی 
دیگر از اعضای هیئت رئیســه، جلسه ای را با آیت الله هاشمی 
رفســنجانی در دفتر مجمع تشــخیص مصلحت نظام برگزار 

کردند تــا موافقت این مجمع را بــرای پرداخت حق پخش 
تلویزیونی جلب کنند. در این جلسه ابتدا کفاشیان، عابدینی 
و تاج در ارتباط با مسائل فوتبال و بحث حق پخش تلویزیونی 

صحبت هایی را انجام دادند. 
پس از آن آیت الله هاشــمی رفســنجانی وعــده داد که 
موضوع پرداخت حــق پخش تلویزیونی مجــددا در مجمع 
تشــخیص مصلحت نظام مطرح و مســائل پیش آمده حل و 
فصل شود. علاوه بر این رئیس مجمع تشخیص مصلحت نظام 
در ارتباط با واگذاری باشگاه های فوتبال به بخش خصوصی و 
به ویژه واگذاری سرخابی ها نظر مسئولان فدراسیون فوتبال 
را جویا شد که همه اعضا موافق واگذاری باشگاه های فوتبال 
به بخش خصوصی بودند. در پایان نیز رئیس مجمع تشخیص 
مصلحت نظام تاکید کرد که این مجمع هر کاری بتواند برای 
رفع مشــکلات فوتبال انجام خواهد داد و از کمک های لازم 

دریغ نخواهد کرد.

رقابت های کشــتی آزاد قهرمانی 
قهرمانی  با  در حالــی  جوانان جهان 
شاگردان محمد طلایی به پایان رسید 
که رقبای روسی در رقابت های امسال 
به فکر جبران ناکامی ســال گذشته 
بودند اما در نهایت باز هم ناکام ماندند.
تیم ملی کشتی آزاد جوانان کشورمان 
در شــرایطی برای دومین ســال پیاپی به 
عنــوان قهرمانی جهان دســت یافت که 

امســال تیمی جوان تر از سال قبل راهی سالوادور باهیا برزیل 
کرده بود. با وجود این تیم ایران در این مسابقات با کسب 62 
امتیاز بالاتر از آذربایجان و روسیه ایستاد تا برای دومین سال 

پیاپی قهرمان جهان شود. 
در این مســابقات شاگردان طلایی نشان دادند که فاصله 
زیــادی با روس ها پیدا کرده اند. البته روس ها برای رقابت های 
امسال برنامه ریزی متفاوت و جدی تری داشتند و برای جبران 
ناکامی سال گذشــته و پس گرفتن جام قهرمانی از ایران به 
شــهر ســالوادور برزیل آمدند که باز هم با دست خالی راهی 

خانه شدند.
در رقابت های کشتی آزاد جوانان جهان بیش از 40 کشور 
دنیا حضور داشــتند که در نهایت تیم ایران با کســب 2 مدال 
طلا، چهار نقره و 62 امتیاز قهرمان شد و برای نخستین بار در 
تاریخ برای دوســال پیاپی به مقام قهرمانی جهان دست یافت. 
ایمان صادقی و مجتبی گلیج صاحب مدال طلا شدند و علیرضا 
گودرزی، رضا مظفری، ســید ایمان حســینی و امین طاهری 
به مدال نقره دســت یافتند. آزادکاران پرافتخار کشــورمان در 
رقابت های جهانی سال گذشته در کرواسی نیز پس از 19 سال 
به عنوان قهرمانی رسیده بودند.شاگردان طلایی ساعت 4 بامداد 

پنجشنبه 29 مرداد به کشورمان باز می گردند.

گلایه طلایی از بی توجهی مسئولان
محمد طلایی سرمربی تیم ملی کشتی آزاد کشورمان 
پس از کســب دومیــن قهرمانی پیاپی تیم کشــتی آزاد 
کشورمان در مسابقات قهرمانی جوانان جهان با بیان اینکه 
من توقع 4 مدال طلا داشتم اما به هر شکل کشتی جنگ 
لحظه هاست اظهار داشت: ما سال قبل نیز قهرمان جهان 
شــدیم و به اعتقاد من زمانی که عرق کارگر خشک نشده 
باید مانند روســیه و آذربایجان از خجالت کشــتی گیر در 

بیاییم. 
وی افزود: باید مســئولان دلسوزانه تر برخورد کنند و در 
این مدت و پس از قهرمانی سال قبل این تیم در جهان حتی 
یک نشست و جلسه نیز برگزار نشد تا دل کشتی گیران خوش 
باشــد. هنوز جوایز ســال قبل پرداخت نشده و من به شدت 
از این موضوع به خاطر کشــتی گیران ناراحت هســتم چون 
این موضوع باعث کاهش علاقه جوانان و نوجوانان به کشــتی 

می شود و اثر خوبی روی آنها ندارد. 
* رده بندی تیمی:1- ایران 62 امتیاز، 2- آذربایجان 58 
امتیاز، 3- روســیه 49 امتیاز، 4- آمریکا 40 امتیاز - 5- هند 
30 امتیاز، 6- بلاروس 21 امتیاز، 7- قزاقســتان 20 امتیاز، 

8- ژاپن 18 امتیاز، 9- ترکیه و گرجستان 18 امتیاز

گفت و گو

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

کلاســه   1394/4/13 مورخــه   139460309001005204 شــماره  رای  برابــر 
1393114409001000515 هیئــت اول/ دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
قزوین تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای شیرزاد امیری فرزند عباسعلی بشماره 
شناسنامه 138 کد ملی 5399463164 صادره از طارم در ششدانگ یکباب ساختمان 
به مســاحت 225/86 مترمربع پلاک 53 اصلی واقــع در قزوین بخش 5 که در ازای 
سهم مشاعی در ســهم مالک متن قرار گرفته است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شــود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور 
ســند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشــند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تســلیم و پس از اخذ رســید، ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1394/5/11 
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1394/5/27

حسن غلامحسینی- رئیس ثبت اسناد و املاک قزوین

واکنش سرمربی اسبق تیم ملی به اظهارات کفاشیان و مدیر تیم ملی
مایلیکهن:کیروشبرایمسابقات

تیمملیهمنیاید!

* محمد پورکیانی سرپرست فدراسیون ورزش دانشگاهی از فراهم شدن مقدمات برای برگزاری انتخابات ریاست 
این فدراسیون خبر داد و گفت: درصدد هستیم انتخابات را حداکثر تا پایان شهریور ماه سال جاری برگزار کنیم.
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بزرگ ترین مرکز پرورش ماهی خاویاری 
اول  معــاون  با حضور  خاورمیانــه  منطقه 
در  جویبار  شهرســتان  در  رئیس جمهوری 

استان مازندران به بهره برداری رسید.
مزرعه قره برون که در ساحل چپکرود شهرستان 
جویبار و در روستای گلدشت واقع است، پنج هکتار 

وسعت و 96 استخر پرورش ماهی دارد.
قرار است در این مزرعه سالانه 30 تن خاویار 

و دو هزار تن گوشت ماهی تولید شود.
آب مورد نیاز مزرعه پــرورش ماهی قره برون 
از دریــای مازندران با دبی پنج مترمکعب در ثانیه 

تامین می شود.
استخرهای این مزرعه مجهز به فناوری نوین 
برگشت آب، مدیا درام فیلتر، دستگاه تزریق ازون و 

اکسیژن خالص است.
یــک کارخانه خوراک آبزیــان نیز با ظرفیت 
11هزار تن در ســال در مجــاورت مزرعه در حال 
ساخت است تا غذای مورد نیاز را به صورت زنجیره 
برای ماهیان خاویاری در حال پرورش تامین کند.

مدیرکل شیلات مازندران در مراسم بهره برداری 
از این مزرعه با اشــاره به اینکه شهرستان جویبار 
منطقــه ای با ظرفیت بالا در زمینــه تولید خاویار 
است، گفت: امید است جویبار در آینده نه چندان 

دور به عنوان پایتخت خاویار ایران معرفی شود.
حسن حبیب نژاد افزود: با بهره برداری از مزرعه 
قره برون برای 200 نفر به صورت مســتقیم ایجاد 
شغل می شــود که 95 نفر آنان از دانش آموختگان 

رشــته شیلات و کشاورزی هســتند. وی ظرفیت 
اشتغال آفرینی غیرمستقیم این مزرعه را 200 نفر 
اعلام کرد و ادامه داد: برای ساخت این مرکز یکهزار 
و 350 میلیارد ریال هزینه شده که یکهزار میلیارد 
ریال آن آورده بخش خصوصی اســت و بقیه نیز از 

محل صندوق توسعه ملی تامین شده است.
همچنین با حضور معاون اول رئیس جمهوری 
کارخانه نساجی بی بافت کلاردشت مورد بهره برداری 

قرار گرفت.
کارخانه نساحی بی بافت کلاردشت در زمینی به 
مساحت 65 هزار متر مربع و با سرمایه گذاری ریالی 

22 میلیارد تومان و سرمایه گذاری ارزی 37 میلیون 
یورو احداث که با راه اندازی این واحد صنعتی برای 

150 نفر اشتغالزایی خواهد شد.
اســحاق جهانگیری همچنیــن از بخش های 
مختلــف این کارخانه و خط تولید آن دیدن کرد و 
بــا توضیح مدیران این کارخانه در جریان جزئیات 

فنی و ظرفیت تولید قرار گرفت.
معاون اول رئیس جمهوری در ادامه سفرش از 
بندر امیرآباد بهشهر، سد گلورد نکا بازدید و سپس 
با حضور در مجتمع صنایع چوب و کاغذ مازندران 
یک واحد جدید را در این کارخانه افتتاح و سپس 

در جمع فعالان اقتصادی مازندران سخنرانی و در 
نشست شورای اداری اســتان مازندران در ساری 

شرکت کرد.
 در این سفر وزیران جهاد کشاورزی، صنعت، 
معــدن و تجــارت و نیرو جهانگیــری را همراهی 

می کردند.
راه اندازی واحد تولید خمیر کاغذ 

در مازندران
واحد تولید خمیر کاغــذ از کارتن های باطله 
)OCC( با ظرفیت سالانه 132 هزار تن با حضور 
اســحاق جهانگیری معاون اول رئیس جمهوری در 
مجتمع صنایع چوب و کاغذ مازندران افتتاح و در 

مدار تولید قرار گرفت.
به گزارش ایرنا، قــرارداد احداث این کارخانه 
بــا هدف تامین مــواد اولیه مواد ســلولزی، حفظ 
محیط زیست و منابع اولیه و ترویج فرهنگ بازیافت 
در تابســتان سال 1392 منعقد و عملیات اجرایی 

پروژه آغاز شد.
بنابراین گزارش طرح توســعه ای صنایع چوب 
و کاغــذ مازندران بــا تکیه بر دانــش کارکنان و 
متخصصین متعهد این کارخانه مورد بهره برداری 
قرار گرفت. در حال حاضر شــرکت صنایع چوب و 
کاغذ مازندران با تولید سالانه بیش از 185 هزار تن 
انواع کاغذ، بیش از 20 درصد از نیاز کاغذ مصرفی 
کشــور را تامین می کند و با راه اندازی خط سوم، 
ظرفیت تولید این شرکت به 335 هزار تن کاغذ در 

سال افزایش می یابد. 

با حضور معاون اول رئیس جمهوری

بزرگ ترین مرکز پرورش ماهی خاویاری خاورمیانه در مازندران به بهره برداری رسید

وزیــر جهاد کشــاورزی گفت: حدود 
10میلیارد مترمکعب از بارش ها در استان های 

گیلان و مازندران وارد دریا می شود.
به گزارش خبرگزاری فارس از شهرســتان 
نوشــهر، محمود حجتی پیش ازظهــر دیروز در 
حاشیه بازدید از طرح پرورش ماهی در قفس در 
جمع خبرنگاران با تاکید بر اجرای سیستم های 
نویــن آبیاری برای افزایش بهره وری ها و کاهش 
مصــرف آب، افــزود: بخش عمــده بارش ها در 
اســتان های گیلان و مازندران وارد دریا می شود 
که در مجمــوع به حدود 10 میلیارد مترمکعب 
می رســد که البته بخش قابــل توجهی از این 

آب هایی که وارد دریا می شــود، قابل استحصال 
است.

وی با بیان اینکه با وزارت نیرو صحبت کردیم 
تا طرح جامع در این موضوع تهیه شود، تصریح 
کرد: در این طرح ســعی می شود تا آب هایی که 
در فصل غیرنیاز وارد دریا می شود را در امور آبی 

کوچک مورد استفاده قرار دهیم.
وزیر جهاد کشــاورزی با تاکیــد بر اینکه از 
روش هــای تقویت آب بندان ها بــرای بهره وری 
بیشــتر آنها اســتفاده می کنیم، گفت: با احداث 
ســدهای کوچک هم جلوی آسیب به طبیعت 
گرفته می شــود و هم می توان آب ها را مهار کرد 

و در زمان کاهش بارندگی و نیاز گیاه اســتفاده 
مطلوب شود.

وی درباره اجرای طرح خودکفایی برنج، اظهار 
کرد: در طول 9 ماه گذشته سطح سفارش کشور 
برای واردات برنج کاهش پیدا کرد و آنچه اکنون 
مقداری هم وارد می شود از محل سفارشات قبلی 

بوده است.
حجتی به طرح افزایش محصول برنج در واحد 
سطح اشاره و تصریح کرد: معتقدیم جز گیلان و 
مازندران در سایر مناطق نباید برنج کشت شود 
و تا جایی که امکان دارد سعی کردیم سطح زیر 
کشــت برنج را در سایر اســتان ها با کشت های 

جایگزیــن کاهش دهیم چون آب برای کشــت 
برنج نداریم و نیز برای کشور اقتصادی نیست که 

بخواهیم به سمت کشت برنج برویم.
وزیر جهاد کشــاورزی در پایان گفت: آنچه 
در گیلان و مازندران الان دنبال می شــود، طرح 
یکپارچه سازی و مکانیزه کردن است که با اجرای 
ایــن طرح شــاهد افزایش در بخش نشــاکاری 

هستیم.
طرح پــرورش ماهیان در قفــس با همت 
موسســه جهاد نصر اجرا شد و در این طرح 16 
قفس پرورش ماهیان آزاد و خاویاری در قالب دو 

مزرعه و هر قفس 35 تن به بهره برداری رسید.

معاون آموزش سازمان سوادآموزی کشور 
گفت: بی  سوادان زیر 50 سال کشور در صورت 

باسواد شدن، پاداش مادی می گیرند.
به گزارش ایرنــا، محمد مهدی زاده دیروز در 
همایش سوادآموزی عشایر فارس در شیراز افزود: 
بر اساس این طرح که بر مبنای مصوبه هیئت دولت 
اجرا می شود، اگر افراد بی  سواد به صورت خودآموز 

باسواد شوند، هزینه تمام شده بابت آموزش و پاداش 
سوادآموزی به آنها تعلق خواهد گرفت.

وی خاطرنشــان کــرد: آموزش دهندگان به 
بی  ســوادان به ازای هر نفر شــش میلیون و 800 
هزار ریال دستمزد می گیرند و بی  سوادان زیر 50 
سال هم رقمی حدود یک میلیون و 300 هزار ریال 

پاداش دریافت می کنند.

معاون سازمان سوادآموزی کشور گفت: امید 
است با اجرای این طرح شاهد ریشه کنی بی سوادی 

در جامعه باشیم.
وی گفت: بر اســاس این طــرح که با کمک 
معلمان شاغل در آموزش و پرورش عشایری اجرا 
می شود، 10 درصد دستمزد بیشتر برای آموزش 
افراد بی سواد درنظر گرفته شده و سرانه سوادآموزی 

در جامعه عشایری نیز افزایش یافته است.
مهدی زاده، اداره کل آموزش و پرورش فارس 
را در آموزش عشایری و بی  سوادان این جامعه در 
کشور پیشرو خواند و گفت: طرح ویژه سوادآموزی 
جامعه عشــایری امســال علاوه بر فارس در چند 
استان دیگر که محل زندگی عشایر هستند، اجرا 

می شود.

معاون سازمان سوادآموزی کشور:

بیسواداندرصورتباسوادشدنپاداشمیگیرند


